
 

Közlemény 
 
 
Intézményünk vezetése 2025. március 18-án úgy döntött, hogy a Tófürdő központi 
fürdőépülete („A” épület és „B” terasz) nem látogatható. Az épületet vizsgáló szakértői jelentés 
megállapítása szerint az épület szerkezetének statikai állapota nem teszi lehetővé, hogy ezen 
fürdőépület a továbbiakban vendégeket fogadjon. 
 
A látogatási korlátozás csak a tavon lévő központi fürdőépületre vonatkozik, a gyógytó és a 
többi kapcsolódó fürdőlétesítmény továbbra is látogatható. 
 
A tavi fürdőház 2005. évi átépítésének során az akkori ismeretek szerinti legkorszerűbb 
építészeti megoldásokat alkalmazták, melyek hosszú időn át megfelelőnek bizonyultak. 
Ugyanakkor a tavi fürdőház speciális építészeti megoldása, szerkezeti felépítése, valamint 
rendeltetése okán egyértelmű volt, hogy az épület statikai állapotának folyamatos figyelemmel 
kísérése szükségszerű.  
Már 2008. év elejétől rendszeres monitorozás alá vontuk az épületet, elsősorban geodéziai 
felmérésekkel, amelyek ebben az időszakban nem mutattak számottevő változásokat. A 
szakértők által alkalmazott vizsgálati módszerek ezidáig mindig azt igazolták vissza, hogy az 
épület vendégfogadásra alkalmas. 
Már a 2023. éves vizsgálat során felmerült, hogy szükséges lehet újabb technológiával, 
szélesebb körű vizsgálatokat - 3D épületmodell felvétel, LIDAR szkenner, GEOPHONE 
hangradar - alkalmazni, továbbá gáz és faanyag mintavételezés és egyéb statikai elemzések 
elvégzése is javaslatra kerültek. A 2025. év elején elvégzett kiegészítő vizsgálatok eredményei 
alapján egyértelművé vált, hogy az épület a továbbiakban nem tudja betölteni eredeti 
funkcióját. A vendégek biztonsága érdekében a tavi fürdőház épülete 2025. március 18-tól 
lezárásra került. 
 
A további szakértői egyeztetések megállapításai alapján a központi fürdőépületet érintő 
beruházás hosszabb előkészületi és kivitelezési munkát igényel. Erre az időszakra egy 
Szigetfürdőnek nevezett építészeti megoldással tervezünk lehetőséget biztosítani vendégeink 
fedett részen való fürdőzéséhez. Ennek kivitelezéséről a közelmúltban három tanulmányterv is 
elkészült, melyek véleményezése zajlik a természetvédelmi, környezetvédelmi és egyéb 
műszaki hatóságok által.  
 
Intézményünk a jövőben is mindent megtesz vendégeink zavartalan pihenése és gyógyulása 
érdekében. 
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